
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI

C L U J – N A P O C A

P R O C E S – V E R B A L

Nr. 700.465/305/23.08.2022 

Încheiat  cu  ocazia  şedinţei  extraordinare  convocată  de  îndată a Consiliului  local  al

municipiului Cluj-Napoca din data de 23 august 2022, şedinţă convocată de către primar.

Ședința se desfășoară prin platforma on-line de videoconferință Cisco webex și se procedează

la vot electronic. 

La  această  ședință,  doamna  Jr.  Aurora  Roșca,  secretarul  general  al  municipiului,  fiind  în

concediu de odihnă, este înlocuită de doamna Jr. Alina Rus, director executiv Direcția Juridică. 

La  apelul  nominal  se  constată  că  absentează  consilierii  locali:  Anca  Florinela  Ciubăncan

(absentă motivat), Radu Mihai Constantea, Adriana Cristian (absentă motivat) și  Rácz Levente-Zsolt.

Consiliul local este legal întrunit. 

Secretarul general al municipiului – supune la vot procesul-verbal al şedinţei anterioare.

Se  constată  că  a  fost  înregistrat  un  număr  de  21  de  voturi  pentru  și  două  voturi  au  fost

neînregistrate,  respectiv,  votul  domnului  consilier  local  Ovidiu Valeriu Florian și  votul  domnului

consilier local Valentin Maior.

Dl cons. Florian – anunță că votul este „pentru”.

Dl cons. Maior – anunță că votul este „pentru”.

Procesul-verbal al ședinței anterioare a fost aprobat cu 23 de voturi pentru (Boloveschi Radu

Mihai,  Chira  Beniamin-Marius,  Covaliu  Bogdan-Florin,  Florian  Ovidiu  Valeriu,  Fugel  Edina,

Găbudean Marcel, Gliga Florin-Valentin, Ibrányi Flavia-Mihaela, Ionescu Dinu, Irimie Andrei, Jurja

Marius Sorel,  Maior Valentin,  Mătușan Vladimir,  Moldovan Ionuț-Daniel,  Oană Alexandra,  Oláh

Emese,  Pop Loredana,  Rácz  Béla-Gergely,  Rațiu  Radu Florin,  Sebesi  Árpád Zoltán,  Tarcea  Dan

Ştefan, Vaida Ovidiu și Vișan Ovidiu-Vasile).

Secretarul general al municipiului – anunță că cvorumul de ședință este de 23.

 Se intonează Imnul de Stat al României.

           Președintele de ședință – supune atenției următorul proiect al ordinii de zi:

1. Proiect de hotărâre privind atribuirea și încheierea Contractului de delegare prin concesionare

a gestiunii unor activități componente ale serviciului de salubrizare în județul Cluj, respectiv

de colectare și transport a deșeurilor municipale și a unor fluxuri speciale de deșeuri, precum

și operarea și  administrarea stațiilor de transfer,  Lotul 1 – Zona 1 Cluj și  zona 2 Huedin.

Proiect din inițiativa primarului.
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Dl  primar  – le  mulțumește  consilierilor  locali  pentru  promptitudinea  cu  care  au  răspuns

invitației de a participa la această ședință, servind, astfel, interesul public; anunță că mâine, la ora 13,

va avea loc o  nouă  ședință  extraordinară  convocată  de  îndată,  pentru aprobarea documentației  în

vederea realizării spitalului monobloc pentru copii din cartierul Borhanci, astfel încât să fie respectate

termenele și procedurile legale; prezintă și susține unicul proiect de pe ordinea de zi.

Președintele de ședință – îi roagă pe consilierii locali să-i comunice dacă sunt puncte de pe

ordinea de zi la care nu vor participa la vot și la dezbateri.

Dl cons. Rațiu – anunță că nu participă la vot și la dezbateri la unicul punct de pe ordinea de

zi. 

Se trece la discutarea ordinii de zi aprobate:

  

1. Proiect  de  hotărâre  privind    atribuirea  și  încheierea  Contractului  de  delegare  prin  

concesionare a gestiunii unor activități componente ale serviciului de salubrizare în județul

Cluj, respectiv de colectare și transport a deșeurilor municipale și a unor fluxuri speciale de

deșeuri, precum și operarea și administrarea stațiilor de transfer, Lotul 1 – Zona 1 Cluj și

zona 2 Huedin. Proiect din inițiativa primarului.

Dl cons. Irimie – secretarul Comisiei I – aviz favorabil.

Dna cons. Pop – președintele Comisiei II – aviz favorabil.

Dl cons. Mătușan – având în vedere că durata contractului este de zece ani, constată că este

avută în vedere darea în folosință a stației de sortare de la C.M.I.D., dar, până atunci, bănuiește că

deșeurile ridicate de pe raza municipiului Cluj-Napoca vor fi transportate tot la rampa R.A.D.P., în

vederea sortării, urmând ca, ulterior, să fie duse la C.M.I.D., iar costurile aferente transportului vor fi

suportate de către Supercom.

Președintele de ședință – răspunde că da, așa este.

Dl cons. Boloveschi – consideră că este un moment istoric, deoarece așteaptă de cel puțin doi

ani  finalizarea  acestei  licitații;  susține  că  a  citit  cu  atenție  contractul,  în  cadrul  căruia  există  o

prevedere potrivit căreia toate categoriile de deșeuri sunt cântărite în momentul ridicării, adică, practic,

fiecare clujean va plăti cantitatea de deșeuri pe care o va produce; solicită să fie explicat procesul de

cântărire și de emitere a bonului pentru fiecare cetățean.

Dl  Iancu  Pintea  –  reprezentant  al  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Eco-

Metropolitan Cluj – arată că, în zonele de case și la agenții economici, deșeurile vor fi cântărite din

poartă în poartă, iar pubela va avea un cip, care va transmite șoferului cantitatea, urmând să fie eliberat

un bon, care va fi atașat facturii; precizează că, la blocuri, cântărirea va fi efectuată paușal, adică vor fi

cântărite toate deșeurile din zona pubelelor, iar cantitatea totală va fi împărțită la numărul locuitorilor

arondați respectivului punct de colectare.
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Dl cons. Boloveschi – întreabă ce se va întâmpla în situația în care deșeurile sunt amestecate,

adică fracțiile de colectare nu sunt respectate; dorește să știe cum vor fi educați cetățenii pentru a

colecta selectiv.

Dl  Iancu  Pintea  –  reprezentant  al  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Eco-

Metropolitan Cluj – răspunde că vor fi derulate campanii de informare privind colectarea selectivă,

sens în care este necesar sprijinul unităților administrativ-teritoriale și al poliției locale.

Dna cons.  Oană – arată că, potrivit contractului, perioada de mobilizare poate fi prelungită,

prin înțelegerea părților, pe o perioadă nelimitată, adică, teoretic, această perioadă de mobilizare poate

dura zece ani  –  întreaga durată  a  contractului;  întreabă care  este  intervalul  avut  în  vedere  pentru

perioada de mobilizare și propune asumarea unui termen maximal al acestei perioade

  Dl  Iancu  Pintea  –  reprezentant  al  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Eco-

Metropolitan Cluj – răspunde că termenul maxim este de șase luni, perioadă în care operatorii de

salubrizare vor trebuie să încheie contractele, să angajeze personalul și să aducă utilajele și mașinile

necesare; susține că sunt făcute eforturi,  mai ales pentru municipiul Cluj-Napoca, pentru scurtarea

termenului de șase luni, dar există un program bine stabilit, iar în fiecare lună, celor de la Supercom le

va fi solicitat un raport care să cuprindă ce au făcut și ce își propun să facă, astfel încât, la încheierea

celor șase luni,  mobilizarea să fie completă; arată că și în cazul loturilor care cuprind municipiile

Turda, Câmpia Turzii și comunele limitrofe, respectiv, municipiul Dej și comunele limitrofe, perioada

de mobilizare a durat tot șase luni; reiterează că va fi încercată scurtarea perioadei de mobilizare, dar

va fi foarte greu.

Dna cons. Oană – întreabă dacă aleșii locali vor putea avea acces la acele rapoarte lunare.

Dl  Iancu  Pintea  –  reprezentant  al  Asociației  de  Dezvoltare  Intercomunitară  Eco-

Metropolitan Cluj – răspunde că da, bineînțeles, la sediul de pe bd. 1 Decembrie 1989 nr. 108, „mă

puteți  căuta,  personal”,  iar  pentru a consulta procedura,  trebuie accesat  site-ul  SICAP-anunțuri  de

concesionare-PC-11638, acolo fiind postate toate informațiile necesare.

 Dl cons. Ionescu – întreabă cine este persoana responsabilă din cadrul Primăriei municipiului

Cluj-Napoca,  persoană  care  va  urmări  implementarea  contractului,  precum  și  dacă  persoanei

respective îi sunt stabiliți indicatori de performanță.

Dl primar – răspunde că persoana responsabilă este managerul  orașului,  care are stabiliți

indicatori de performanță, care vor fi actualizați în conformitate cu noul contract.

 Președintele de ședință – anunță că a omis să supună la vot ordinea de zi, ulterior, urmând să

spună la vot și proiectul de hotărâre.

Se supune la vot ordinea de zi.

Se constată că a fost înregistrat un număr de 22 de voturi pentru și un vot a fost neînregistrat,

respectiv, votul votul domnului consilier local Ovidiu Valeriu Florian.

Dl cons. Florian – anunță că votul este „pentru”.

Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate – 23 de voturi pentru (Boloveschi Radu Mihai,

Chira  Beniamin-Marius,  Covaliu  Bogdan-Florin,  Florian  Ovidiu  Valeriu,  Fugel  Edina,  Găbudean

Marcel,  Gliga Florin-Valentin,  Ibrányi  Flavia-Mihaela,  Ionescu  Dinu,  Irimie Andrei,  Jurja  Marius
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Sorel, Maior Valentin, Mătușan Vladimir, Moldovan Ionuț-Daniel, Oană Alexandra, Oláh Emese, Pop

Loredana,  Rácz Béla-Gergely, Rațiu Radu Florin, Sebesi  Árpád Zoltán, Tarcea Dan Ştefan, Vaida

Ovidiu și Vișan Ovidiu-Vasile).

Dl cons. Irimie – secretarul Comisiei I – aviz favorabil.

Dna cons. Pop – președintele Comisiei II – aviz favorabil.

Președintele de ședință – anunță că cvorumul de ședință este de 23.

Se supune la vot proiectul.

Se constată că a fost înregistrat un număr de 21 de voturi pentru și un vot a fost neînregistrat,

respectiv, votul votul domnului consilier local Ovidiu Valeriu Florian (consilierul local Radu Florin

Rațiu nu participă la vot).

Dl cons. Florian – anunță că votul este „pentru”.

Proiectul  a fost aprobat cu 22 de voturi  pentru (Boloveschi Radu Mihai,  Chira Beniamin-

Marius, Covaliu Bogdan-Florin, Florian Ovidiu Valeriu, Fugel Edina, Găbudean Marcel, Gliga Florin-

Valentin, Ibrányi Flavia-Mihaela, Ionescu Dinu, Irimie Andrei, Jurja Marius Sorel,  Maior Valentin,

Mătușan Vladimir, Moldovan Ionuț-Daniel, Oană Alexandra, Oláh Emese, Pop Loredana, Rácz Béla-

Gergely, Sebesi Árpád Zoltán, Tarcea Dan Ştefan, Vaida Ovidiu și Vișan Ovidiu-Vasile); consilierul

local Radu Florin Rațiu nu participă la vot. 

     Nemaifiind  alte  probleme  de  dezbătut  la  ordinea  de  zi,  preşedintele  de  şedinţă  declară

lucrările închise.

 Preşedintele de şedinţă,                                                  Secretarul general al municipiului, 

       Ec. Dan Ștefan Tarcea                                                         Jr. Aurora Roșca 

Audierea înregistrării, redactarea, rezumarea și corectura de consilier superior Raul Pușcaș.

Notă: Ședinţa a fost înregistrată electronic, putând fi ascultată/consultată pe siteul instituției, ea fiind mai apoi

arhivată în condiţiile legii1.

1 Legea  nr.  16/1996  privind  Arhivele  Naţionale,  republicată,  Legea  nr.  358/2002  pentru  modificarea  şi
completarea Legii nr. 16/1996 a Arhivelor Naţionale, precum şi Dispoziţia primarului nr. 3820/2020 privind
aprobarea unui nou Nomenclator  arhivistic al  documentelor elaborate de către aparatul  de specialitate  al
primarului municipiului Cluj-Napoca și de serviciile publice din subordinea Consiliului local al municipiului
Cluj-Napoca.
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